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Social- og Indenrigsudvalget har i brev af 15. september 2020 stillet mig føl-

gende spørgsmål (SOU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. 730: 

Vil ministeren redegøre for, hvor mange penge, der er tilbage i Tilgængelig-

hedspuljen, og om et eventuelt overskud vil kunne videreføres til 2021 uden at 

et politisk flertal træffer beslutning herom? Vil ministeren herudover oplyse, 

om regeringen påtænker at videreføre Tilgængelighedspuljen til 2021 eller læn-

gere frem? Spørgsmålet stilles i forlængelse af den tekniske gennemgang af 

FFL21 i SOU den 10. september 2020. 

Svar: 

Der er ikke planer om at videreføre pulje til tilgængelighedsforbedringer i det 

eksisterende byggeri med nye midler eller overførsel af tidligere midler.  

Da puljen åbnede for ansøgninger i 2020, var det ambitionen at udmønte mest 

muligt af de opsparede midler, da der over årene var oparbejdet en betydelig 

opsparing grundet manglende interesse for puljen. Med afsæt heri blev der 

ekstraordinært afsat i alt 28,2 millioner kr. i puljen for 2020.  

Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen har oplyst, at der ved ansøgningsfristens ud-

løb den 15. september 2020 er indkommet ansøgninger svarende til ca. 16,2 

millioner kr. Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen forventer, at ansøgere vil modta-

ge svar på deres ansøgning ultimo 2020. Eventuelt resterende midler vil som 

udgangspunkt bortfalde. 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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